
 
 
 

Gemeenteraad  Gooise Meren 
Informatieve vragen van feitelijke/technische aard 

 

   

 Van:    Maarten Balzar D66 
 
 Datum indiening:  04 juli 2017 
 
 Betreft:   geluidskaarten zoals vermeld in het voortgangsverslag 1 2016 en de regiokaart 2025 
 
 
 Vraag/Beantwoording: ja 
 is openbaar 
 
 Datum toezending: 12 juli 2016 
 antwoord 
 
 

   

 

Inleiding 
 

In de brochure “regiokaart 2025” van de regio Gooi en Vechtstreek staat op pagina 11 een 
 grafische weergave van de geluidscontouren in onze gemeente. Over de gehele lengte van de A1 
 door Gooise Meren is het geluid 65dB of meer. Met de verbreding van de A1/A6 zal er nog meer 
 verkeer over de A1/A6 door de gemeente rijden. Dit resulteert in meer geluidsoverlast en andere 

schadelijke gevolgen voor de volksgezondheid (fijnstof). 
Aanvullend staat er in het voortgangsverslag 1 2016 in het raadsvoorstel bij beslispunten dat er 
25.000 euro voor geluidskaarten ten laste van de algemene reserve gebracht gaan worden. 
 
  

Vragen 
 
 1) Wat is het nut/doel van de geluidskaart zoals vermeld in het voortgangsverslag? Wat doet de 
 
 2) Is deze geluidskaart een vervolg op de kaart uit 2011 zoals weergegeven in de regiokaart 2025? 
 
 3) Op sommige plekken in de gemeente (waar bewoning net wat verder van de snelweg ligt) is in 
 het verleden besloten om geen geluidsschermen te plaatsen (bijv. Naarderbos en/of aan de 

zuidkant daarvan). Het is aannemelijk dat met het toegenomen verkeer op de A1 geluidsoverlast 
zal zijn toegenomen. Wat gaat en kan het college doen om inwoners te beschermen tegen o.a. 
geluidsoverlast langs de A1/A6? Juist op de plekken waar nu nog geen geluidsschermen zijn en in het 
vooruitzicht van de verbreding van deze snelweg(en)? Is de “nieuwe” geluidskaart van nut voor 
het aankaarten van geluidsoverlast bij het rijk en provincie? 

 
 
 

Antwoorden college 
 

Zie brief van de OFGV in de bijlage. 
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